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MESTO  HANDLOVÁ
Nám.  baníkov  7  Handlová  97251

Materiál z rokovania orgánu:

  Mestské zastupiteľstvo

  riadne zasadnutie, dňa 27.02.2020 o 14:00

5.E

KOMISIA ŠPORTU

Predkladateľ:
Martin Uríček,
predseda

Materiál obsahuje:

  - Zápis z rokovania
  - Hlasovanie
  - Prílohy:
       *  MsZ200227_5E.pdf  

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:

Správu uviedol predseda komisie Martin Uríček. 

Eduard Straka obšírne vyjadril názor, že šport v Handlovej fungoval lepšie do 90. rokov 20.
storočia. Handlovský futbalový klub podľa neho hrá horskú ligu, basketbal podľa neho nemusia
hrať profesionáli. Kritizoval financovanie športu zo strany štátu. Apeloval na vytvorenie referátu
športu na mestskom úrade, ktorý "trestuhodne" skončil v roku 2003. Primátorka Silvia Grúberová
potvrdila, že je ambíciou mesta obnoviť referát športu. Je to podľa nej záväzok vedenia mesta.
Šport podľa nej mesto podporuje a napriek tomu, že nie je základnou kompetenciou mesta,
vynakladá naň veľa peňazí. Martin Uríček potvrdil, že o referáte športu s primátorkou rokujú. 

Jaroslav Daubner povedal, že tréneri robia charitatívnu činnosť. Referát športu bude podľa neho
zbytočný, ak ľudia v kluboch nebudú robiť svoju robotu. Páčilo sa mu stretnutie s klubmi, ktoré
komisia športu zorganizovala. Chýba mu však výstup, vyhodnotenie tejto aktivity. Aj podľa
primátorky je škoda, že zo stretnutia nevznikol videozáznam, aby ľudia v Handlovej videli, čo
všetko sa tu deje. 

Ján Spevár sa ohradil voči dehonestujúcim vyjadreniam poslanca Straku na futbalový klub a
basketbalový klub. Súhlasil s poslancom Daubnerom, že aktivity trénerov sú nedocenené.

Martin Uríček upresnil, že zápis zo stretnutia s klubmi existuje. Bolo to prvé stretnutie a
prezentácie klubov vyhodnocovali, podľa hodnotenia aj prideľovali dotácie na nasledujúci rok.
Budúce stretnutie môže podľa neho byť prenášané online. 

Radoslav Iždinský súhlasil s názorom poslanca Daubnera, že akcie, ktoré organizuje mesto, treba
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vyhodnocovať. Martin Uríček poznamenal, že túto úlohu komisia zahrnula aj do svojej správy.
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UZNESENIE  434:

MsZ BERIE NA VEDOMIE správu o činnosti Komisie

MsZ BERIE NA VEDOMIE:

Informatívnu správu o činnosti Komisie športu MsZ mesta Handlová za rok 2019, predloženú
Martinom Uríčekom, predsedom komisie, bez výhrad.
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